
E 
Gemeente 

np 

Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 24 februari 2020 

Aanwezig: (CDA) 
(VVD), (PDL), 

(GBD) 

en 

B (SPD) 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. Vaststelling van het verslag van de vergadering van 27 januari 2020 

Het 

verslag 

wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

  

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen 

a. Brief 

Biljartclub 

dd. 17 

januari 

2020 over 

huisvesting verenigingen 

in Water- en 

Vuurhuis; 

De voorzitter deelt mee dat zo direct in de raad 

bij 

het 

vragenkwartiertje 

ook de 

nodige 

vragen 

worden 

gesteld. Daarop 

zal de 

portefeuillehouder 

antwoorden. 

Hij 

stelt voor 

Mi 

mee 
te 

delen dat de 

afdoening 

in handen wordt 

gesteld 

van het 

college 

van b. en 

w. Het 

presidium 

stemt hiermee in. 

(geanonimiseerd)

b. Mails over 

graf 

anoniem slachtoffer 

hongerwinter 

Heidens 
Kerkhof; 

De voorzitter 

legt 

een en ander uit en deelt mee dat allerlei 

inspanningen, 

in 

overleg 

en 

medewerking 

met het 
NFI, 

hebben 

plaatsgevonden 

en ter 

plekke 

niets is 

aangetroffen. 

Het 

gaat daarbij 

om een vermist 

persoon 

uit de Tweede 

Wereldoorlog. 

Er is 

gezocht 

en 

gescand 

en er is niets 

gevonden. 

Om wederom 

opnieuw 

te 

gaan graven 

betekent 

nogal 

wat. 

Bovendien is daarvoor de 

medewerking noodzakelijk 

van het NFI. Als betrokkene 

alsnog 

aannemelijk 

kan 
maken, 

door 

overlegging 

van de een of andere brief waarin relevante 

informatie zou 
staan, 

dat 

sprake 

is van een locatie waar de vermiste 

persoon gevonden 

kan 

worden, 
dan is de 

gemeente 
bereid 

medewerking 

te verlenen. Zo 
niet, 

dan moet helder 

worden 

gecommuniceerd 

dat de zaak 

gesloten 

wordt. 

Voorgesteld 

wordt de brief 

op 

te 

vragen 

die 

duidelijkheid 

moet 

scheppen 

over het 

gegeven 

of 

hier 

sprake 

is van een 

graf 

van de vermiste 

persoon. 

Een en ander wordt dor het 

college 

verder 

afgehandeld. 

Het 

presidium 

neemt dit voor 

kennisgeving 

aan. 

(geanonimiseerd)

c. Brief directeur De Woonschakel dd. 28 

januari 

2020 over nieuwbouw sociale 

huurwoningen; 

De voorzitter deelt mee dat het 

college onlangs nog schriftelijk 

heeft 

gereageerd op 

de brief 

en deze reactie is 

toegevoegd 

aan de stukken. 
Qua 

proces 

is de 

behandeling 

van het eerder 

geformuleerde 

verzoek niet 

goed gegaan. 

Dit is 
te 

lang blijven liggen 

en dat had niet 

nodig 

geweest. Voorgesteld 

wordt kennis te nemen van de brief van De Woonschakel en het 

antwoord van het 

college 

van b. en w. 

Het 

presidium 
neemt 

een en ander voor 

kennisgeving 

aan. 

d. Memo bestuurssecretariaat over 

aanwezigheid 

bestuurders 

tijdens 

Nationale 

Herdenking; 

De voorzitter licht het memo toe. 

Hij 

deelt mee dat 

op 

een aantal locaties 

nog 

een 

afvaardiging 

van de 
gemeente gewenst 

is en doet een 

beroep op 

de raadsleden. 

| B] 

meldt zich aan voor de locatie 

Wijdenes. 

De 

overige 

fracties beraden 

zich 

nog (via 

de VVD meldt zich voor zo 

mogelijk 

de locatie 

Wijdenes, 

terwijl 

de SPD 

EE afvaardigt). 

Namens de GBD meldt zich 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Mi 

voor zover er 

geen 

raadslid meer kan worden 

afgevaardigd. 

  

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



De deelname van de 

gemeente 

bestaat 
naast 

aanwezigheid 

uit het 

neerleggen 

van een 

krans uit het voorlezen van een 

gedicht c.q. 

het houden van een korte 

toespraak. 

Het bestuurssecretariaat 

begeleidt 

een en ander en voorziet de deelnemers 

van de 

noodzakelijk 

informatie en instructies. 

(geanonimiseerd)

4, 

Conceptagenda Rondetafelgesprekken 

dd. 9 maart 
2020; 

Cluster 1 

- 

__ Beschikbaarstelling budget 

t.b.v. 

investeringssubsidie 

LTC 

Wings 

te 
Oosterblokker; 

-_ 

Instemming 

met doordecentralisatie taken en 

budgetten 

kwetsbare inwoners in 

Westfriesland; 

- 

Vaststellen 

Overhevelingsbesluit. 

  

-__ 

Ontwerp-Uitvoeringsprogramma 

Pact 7.1 

(ter voorbereiding op regionale 

raadsledenbijeenkomst); 

voorzitter M. 

Pijl 

Cluster 2. Geen 

programmering. 

Cluster 3. Geen 

programmering. 

Cluster 4. Geen 

programmering. 

In 

tegenstelling 

tot andere keren vindt nu 

op 

lokaal niveau een 

voorbereiding plaats 

van een 

onderwerp 

in de 

Regionale Raadsledenbijeenkomst. Vanwege 

het 

belang 

van het Pact 7.1 

voor de 

regio 

en het feit dat hier 

sprake 

is een breed 

georiënteerd onderwerp 

dat alle 

programma's 

van de 

gemeente(n) raakt, 
is een 

zorgvuldige voorbereiding op 

lokaal niveau 

op zijn plaats. 

De 

uiteindelijke besluitvorming 

vindt in een later stadium 

op 

lokaal niveau 

plaats 

medio 

mei/juni 

a.s. In verband met de 

behandeling 

van dit 

omvangrijke onderwerp 

wordt 

voorgesteld 

als technisch voorzitter aan te 

wijzen. 

Het 

presidium 
stemt 

hiermee in. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

5. Termijnkalender 

(geactualiseerd); 

De voorzitter licht de 

Termijnkalender 
toe. 

In 

algemene 

zin wordt de 

opmerking gemaakt 

dat de 

spreiding 

van de te behandelen 

onderwerpen 

beter kan. Daarvoor wordt dan ook 

specifieke 

aandacht 

gevraagd. 

Een meer 

evenwichtige verdeling per raadsvergadering qua agendapunten 

wordt in verband 
met 

de 

werkdruk van de raadsleden 

op prijs gesteld. 

Het 

presidium 

stemt in met het 

voorliggend ontwerp 
dat eens 

per 

kwartaal wordt 

geactualiseerd. 

6. 

Terugkoppeling doorontwikkeling regionale samenwerking; 

De voorzitter 

wijst op 

de discussie in de laatste 

presidiumvergadering 

m.b.t. de 

doorontwikkeling 

van de 

regionale raadsledenbijeenkomsten. 

Centraal 
staat 

daar in 

algemene 

zin een 

grotere 

invloed van de raden 

op 

deze 

bijeen- 

komsten. Zo wordt het voorstel 

gedaan 

de raden meer invloed te 

geven bij 

het 

bepalen 

van 

de 

(termijn)agenda. 

Ook luidt het advies om 
naast 

het 

huidige 

karakter van de 

regionale 

raadsledenbijeenkomsten 

van 

beeldvorming 

en oriëntatie de 

gelegenheid 

te bieden om in 

regionaal 

verband een 

gemeenschappelijk 

advies aan de 7 raden uit te 

brengen. 

Dus een 

zekere vorm van 
eerste 

voorlopige meningsvorming. 

De 

besluitvorming blijft 

hoe dan ook 

plaatsvinden op 

lokaal niveau. Verwacht wordt hiermee 

tegemoet 
te komen aan de wensen van de raadsleden om meer invloed te hebben 

op 

deze 

bijeenkomsten. 

Een en ander behoeft 

nog 

wel nadere 

uitwerking. 

Dit zou worden 
terug gelegd 

in de fracties met het verzoek om zo 

mogelijk enige richting 

te 

geven 

aan deze 

ontwikkeling. 

De fracties PDL en SPD hebben dit 

nog 

niet 

besproken. 

Verder wordt 

opgemerkt 

dat de 

huidige werkwijze 

van de 

bijeenkomsten op prijs gesteld 

wordt en meer 

grip op 

de 

bijeenkomsten wenselijk is, 
maar dit ook zo 

mogelijk 
met 

minder 



formele 

handelingen 
moet 

plaatsvinden. Efficiency 

voor de raden is ook 

belangrijk 

om na 
te 

streven. 

In 

algemene 

zin wordt het 

principe 

van meer invloed van de raden 

op 

de 

regionale 

bijeenkomsten ondersteund, 
maar vindt men het in het leven 

roepen 

van een 

regionale 

adviescommissie 

nog 

een 

stap 
te ver. Met name de 

legitimatie 

en 

verantwoording 

in een 

dergelijke 

commissie 

zijn 

cruciaal en 

lastig evenwichtig 

vorm te 

geven. 

Benadrukt wordt het centrale karakter van de 

beeldvorming, 

het 

zijn 

van 

regionaal 

gespreksplatform, 

de 

netwerkmogelijkheden, 

de 

efficiency 

en de interactie 

tijdens 

behandeling 

van de 

agendaonderwerpen. 

Een 

volgende vergadering 

wordt 

hierop nogmaals terug gekomen. 

7. 

Adviesrapport begeleidingscommissie ontwikkelagenda 

lokale democratie 

(bespreking proces); 

De voorzitter licht toe dat de 

begeleidingscommissie 

de 
rapportages 

heeft 

geanalyseerd 

en 

aan de hand daarvan een aantal 

handreikingen 

doet om een 

ontwikkelagenda op 

te stellen. 

Deze zou dan 

betrekking 
moeten 

hebben 

op 

het meer betrekken van inwoners 

bij 

de 

inrichting 

van 

wijk, dorp 

en/of 

omgeving, 

het beter informeren over 

procedures 

en 

ondersteunen 

bij 

inwonersinitiatieven en over het meer betrekken 

bij 

en informeren over 

beleid en 

besluitvorming. 

Hij 

deelt mee dat deze inhoud nu niet aan de orde 
is, 

maar doet het voorstel het 

adviesrapport 

door de 

begeleidingscommissie 

aan 
te 

laten bieden aan de raad 

op 

30 
maart 

a.s. 

bij 

de 

aanvang 

van de 

themabijeenkomst 

“Waar staat 

je gemeente?”. Vervolgens 

is het 

dan aan de raad om al dan niet wat met de 

aanbevelingen 

te doen. In die zin verdient het 

aanbeveling 

dat de 

gemeenteraad 

ook 

daadwerkelijk proceseigenaar c.q. opdrachtgever 

wordt. 

Na 

enige 

discussie stelt het 

presidium 

vast in te stemmen met een 

aanbieding 

van het 

Adviesrapport 

door de 

begeleidingscommissie 

aan de 

gemeenteraad. 

Wel bestaat de 

behoefte 

op 

een 

afzonderlijk 

moment 

nog 

een keer met elkaar te 

overleggen 

over de 

wijze 

waarop 

zo 

mogelijk 

een 

vervolg 

kan worden 

gegeven 

aan de 

aanbevelingen. 

Daar moet 

even de 

tijd 

voor 

genomen 

worden. 

De voorzitter 
zegt 

toe met een voorstel voor een datum te komen. 

8. Proces 

ombuigingen (mondelinge toelichting); 

De voorzitter deelt mee dat het 

noodzakelijk 

is discussie te voeren over een 

ombuigings- 

operatie, 

dat 

zijn beslag 

zou moeten 

krijgen bij 

de 

behandeling 

van de Kadernota 2021. 

Het 

college 

is voornemens 
met 

een aantal 

handreikingen (menukaart) 
te 

komen waaruit een 

keuze kan worden 

gemaakt. Daarbij 

doet 

hij 

het 
voorstel, voorafgaand 

aan de 

inhoudelijke 

discussie hierover 

bij 

de 
Kadernota, 

om hier een beeldvormende 

(thema)bijeenkomst 

aan te 

wijden. 

Daarin kan dan de noodzaak van de 

ombuigingen 

worden 

toegelicht, 

alsmede de 

manier 

waarop 

dit kan worden 

aangepakt. 

Bovendien kunnen dan eventuele 

maatregelen 

worden 

verduidelijkt. Hij 

benadrukt dat het niet de 

bedoeling 

is daar keuzen 
te 

maken en een 

politieke 

discussie te voeren. Daartoe is de 

raadsvergadering primair aangewezen. 

Het 

presidium 
stemt 

in 
met 

een 

dergelijke themabijeenkomst begin 

of half 

juni op 

een 

moment dat dan ook kan worden beschikt over de Kadernota 2021. 

9. 

Rondvraag; 

5 

informeert naar de stand van zaken m.b.t. het 

gaan plaatsen 

van camera's in 
(geanonimiseerd)

het kader van de 

openbare 

orde en de 

veiligheid. 

De voorzitter laat 
weten met 

de materie 

bezig 
te 

zijn 

en dat dit 

nog 

wel de 

nodige 

consequenties 

met zich 

meebrengt. Hij 

is voornemens camera’s te 

plaatsen bij 

het 
station, 

maar 

vooralsnog 

niet 

op 

het 

Raadhuisplein. 

In 

overleg 

met 
Deen, 

de winkeliers en de 

protestante 

kerk wordt bezien in hoeverre 

invulling 

kan worden 

gegeven 

aan 
extra 

controles 

door 

bijvoorbeeld 

inzet van 

politie 

en 

controleurs/handhaving. 

(geanonimiseerd)



Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Presidium van 23 maart 2020. 

De griffier , De voorzitter , 

J. N. M. Commandeur M. Pijl 

4 



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


